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PORZĄDEK OBRAD: 

 
  

1. Przyjęcie porządku obrad.  

2. Informacje zespołu dziekańskiego i sprawozdanie z posiedzenia Senatu w dniu 

21.04.2021 r. (ref. prof. dr hab. Maciej Jędrusik).  

3. Uchwała w sprawie nadania Medalu im. Jerzego Kondrackiego (ref. prof. dr hab. 

Andrzej Richling).  

4. Sprawy osobowe (ref. dr hab. Sylwia Kulczyk, prof. ucz.)  

4.1 Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej ogłoszenia konkursu na stanowisko 

starszego asystenta (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) na WGSR 

w Katedrze Geografii Fizycznej na cały etat od 1.10.2021 r. na czas określony.  

4.2 Uchwała dotycząca opinii w sprawie powołania komisji konkursowej na stanowisko 

starszego asystenta (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) na WGSR 

w Katedrze Geografii Fizycznej na cały etat od 1.10.2021 r. na czas określony.  

4.3 Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej ogłoszenia konkursu na stanowisko 

asystenta (w grupie pracowników dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geomatyki 

i Systemów Informacyjnych na cały etat od 1.10.2021 r. na czas nieokreślony.  

4.4 Uchwała dotycząca opinii w sprawie powołania komisji konkursowej na stanowisko 

asystenta (w grupie pracowników dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geomatyki 

i Systemów Informacyjnych na cały etat od 1.10.2021 r. na czas nieokreślony.  

4.5 Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zatrudnienia dr. Krzysztofa 

Górnego na stanowisku starszego asystenta (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii Regionalnej i Politycznej na cały 

etat od 1.10.2021 r. na czas nieokreślony.  

4.6 Uchwała w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej przedłużenia zatrudnienia prof. dr. 

hab. Jana Matuszkiewicza na stanowisku profesora (w grupie pracowników 

badawczo-dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii Fizycznej w wymiarze 

0,25 etatu na czas określony od 1.09.2021 r. do 30.09.2023 r.  

5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Wydziału w dniu 23 marca 2021 r.  

6. Sprawy bieżące.  

 

Posiedzeniu Rady Wydziału przewodniczył Dziekan – prof. dr hab. M. Jędrusik.  

  

  

 W celu potwierdzenia tożsamości oraz stwierdzenia kworum, Dziekan, przy 

odczytywaniu listy członków Rady Wydziału, poprosił każdą z osób o potwierdzenie obecności 

przez identyfikację wizualną. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 



Ad 1. 

W związku z brakiem uwag do porządku obrad, prof. dr hab. M. Jędrusik zgłosił wniosek 

o przyjęcie przedstawionego porządku obrad oraz poprosił o uruchomienie w systemie 

„Ankieter” głosowania w tej sprawie. 

 W głosowaniu jawnym, w którym wzięło udział 45 osób z 54 uprawnionych do 

głosowania, Rada Wydziału jednomyślnie (tak – 45; nie – 0; wstrzymuję się – 0) przyjęła 

zaproponowany porządek obrad. 

 

Ad.2. 

W ramach prezentacji nowości wydawniczych Dziekan przedstawił publikację pt.: 

„Konkurencyjność gospodarcza gmin – koncepcje, instrumenty, praktyka” pod redakcją dr. 

hab. W. Dziemianowicza, prof. ucz. (Instytut Rozwoju Miast i Regionów, Warszawa 2021) oraz 

tematyczny numer czasopisma „Miscellanea Geographica – Regional Studies on 

Development” – vol. 25, No. 1/2021 pod redakcją prof. dr. hab. P. Swianiewicza i dr hab. K. 

Szmigiel-Rawskiej, prof. ucz. (Wyd. WGSR UW, Warszawa 2021). 

Prof. dr hab. M. Jędrusik podał do wiadomości, że mgr J. Lechnio otrzymał nagrodę 

jubileuszową za 35 lat pracy. Członkowie Rady Wydziału pogratulowali Jubilatowi. 

Dziekan poinformował, że odbyło się pierwsze w kadencji 2021-2024 posiedzenie Rady 

Naukowej Dyscypliny Nauki o Ziemi i Środowisku. Poprosił dr. hab. M. Dąbskiego, prof. ucz. o 

przekazanie najważniejszych informacji z obrad. Dr hab. M. Dąbski, prof. ucz. poinformował, 

że członkowie Rady Dyscypliny wybrali dr. hab. Marcina Szymanka na przewodniczącego 

Rady, a jego zastępcą został dr hab. Sławomir Ilnicki. Rada liczy 34 członków, w tym czworo 

przedstawicieli WGSR. Są to: dr hab. B. Zagajewski, prof. ucz., dr hab. P. Szwarczewski, dr 

hab. M. Dąbski, prof. ucz. oraz dr A. Zmarz. Najbliższe posiedzenie Rady odbędzie się 

30.04.2021 r. Będą na nim procedowane m.in. sprawy zatrudnień i awansów. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik poinformował, że odbyło się pierwsze posiedzenie  zespołu 

ds. ekologii oraz kryzysu klimatycznego UW. Poprosił dr hab. E. Żmudzką, prof. ucz., która 

jest przedstawicielką Wydziału w zespole, o przedstawienie informacji na temat spotkania. Dr 

hab. E. Żmudzka, prof. ucz. przekazała, że zespół powołał cztery zespoły robocze, które będą 

się zajmowały strategią działań na rzecz klimatu, edukacją, przeciwdziałaniem suszy, 

działaniami dotyczącymi UW. Kolejne posiedzenie zespołu odbędzie się 30.04.2021 r.  

Dziekan podał do wiadomości, że w formule zdalnej odbyło się wydarzenie „Ogarnij 

Gegrę”. Przedstawicielka studentów I. Ajdacka poinformowała, że w zajęciach wzięło udział 

około 1500 maturzystów z 245 miejscowości. Podziękowała nauczycielom akademickim: dr. 

hab. M. Dąbskiemu, prof. ucz., dr M. Korotaj-Kokoszczyńskiej, mgr M. Skorupskiej, dr. J. 

Suchożebrskiemu, dr J. Koryckiej-Skorupie, dr inż. I. Karszni, dr M. Lisowskiej, dr M. 

Fuhrmann, dr. W. Pokojskiemu, dr. P. Cywińskiemu, dr. hab. W. Wilkowi, dr hab. B. Woronko 

oraz dr A. Sosnowskiej, którzy w trakcie spotkania przeprowadzili wykłady. 

Dziekan podziękował wykładowcom oraz Samorządowi Studentów za zorganizowanie 

wydarzenia. 
Mgr J. Skrzypczuk pogratulował studentom znakomitego przygotowania akcji „Ogarnij 

Gegrę”. Następnie przedstawił informacje dotyczące przebiegu Dnia Otwartego na UW. 

Wydarzenie to ze strony Wydziału koordynowała Pełnomocnik ds. Rekrutacji na Studia mgr 

M. Dobrowolska. Dzień Otwarty odbywał się w formie spotkania on-line. Była również 

udostępniona platforma z czatami dla przyszłych kandydatów. Ponadto dr J. Suchożebrski 

uruchomił wirtualne stoisko WGSR. Mgr J. Skrzypczuk podziękował za jego przygotowanie. 

Podał do wiadomości, że wydarzenie miało mały oddźwięk. Prezentację wydziału obejrzało 



około 30 osób. Również niewielu kandydatów zadawało pytania na czacie. Wyraził opinię, że 

taka forma spotkania z przyszłymi kandydatami nie jest skuteczna. Podziękował mgr M. 

Dobrowolskiej i dr. J. Suchożebrskiemu za przygotowanie wydarzenia, a także dr M. Korotaj-

Kokoszczyńskiej, prof. dr hab. M. Jędrusikowi za udział w nim. Podziękował również 

studentom za prezentację oraz gotowość odpowiadania na pytania kandydatów. 

Dziekan przyłączył się do podziękowań. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik przedstawił informacje z posiedzenia Senatu UW.  

Władze rektorskie podały do wiadomości, że sytuacja Uniwersytetu Warszawskiego w 

zakresie badań, dydaktyki oraz finansów jest dobra.  

Rektor przekazał, że wszystko wskazuje na to, że konflikt między spółką ReMedy a 

Uniwersytetem Warszawskim zostanie zakończony. Spółka przeniesie swoją działalność poza 

Uniwersytet Warszawski. Dodał, że Uniwersytet Warszawski ma 28 spółek celowych, z których 

tylko część przynosi zyski.  

W trakcie posiedzenia podano do wiadomości, że powstaje koncepcja zielonego 

uniwersytetu, która ma w założeniu unowocześnienie budynków UW. Przedsięwzięcie będzie 

finansowane z funduszy UE, bankowych oraz ministerialnych. Działania blokuje fakt, że projekt 

nie wszedł pod obrady Rady Ministrów. 

Zespół rektorski zapewnił, że zostały podjęte wszelkie kroki do wyjaśnienia problemu 

molestowania seksualnego na Uniwersytecie Warszawskim. Rektorzy zwrócili się z apelem o 

przekazywanie informacji o sytuacjach molestowania seksualnego na uczelni do właściwych 

instytucji. Dostępna na stronie UW dostępna publikacja pt.: „Przeciwdziałanie molestowaniu 

seksualnemu na uczelni. Informator Uniwersytetu Warszawskiego” zawiera zasady i procedury 

obowiązujące na Uniwersytecie Warszawskim oraz rekomendacje i porady dotyczące 

przeciwdziałania i reagowania w sytuacjach molestowania seksualnego. 

Rektor UW, wśród planów strategicznych uczelni, wymienił stworzenie wydziału 

medycznego. 

Dyskusję wśród Senatorów UW wzbudził pomysł utworzenia Akademii 

Kopernikańskiej. Władze rektorskie zapewniły, że propozycja ta nie była im wcześniej znana. 

Władze rektorskie poinformowały, że na UW trwają prace nad wdrożeniem 

Pracowniczych Programów Kapitałowych, do których zapisało się 4000 osób. Uniwersytet nie 

zadeklarował dokonywania do PPK wpłat dodatkowych. 

Uniwersytet Warszawski przygotowuje się do uruchomienia punktu masowych 

szczepień przeciw COVID-19 dla pracowników. Będzie się mieścił w budynku Centrum Sportu 

i Rekreacji przy ul. Banacha 2a. Maksymalna szacowana liczba chętnych (pracowników, 

studentów) do przyjęcia szczepionki wynosi 30 tysięcy. Dotychczas na UW zaszczepiło się 

75% pracowników, którzy byli do tego uprawnieni. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik przekazał, że miała miejsce reorganizacja biur w administracji 

centralnej Uniwersytetu Warszawskiego. Z 11 jednostek utworzono 5. Zmiany organizacyjne 

dotyczą głównie jednostek zajmujących się obsługą dydaktyki. Władze rektorskie zapewniły, 

że przekształcenia w administracji ogólnouniwersyteckiej nie będą skutkowały zwolnieniami 

pracowników. 

Zespół rektorski podał do wiadomości, że zostały podpisane umowy o współpracy 

Uniwersytetu Warszawskiego z instytucjami z Japonii, Meksyku, Francji i Kazachstanu. 

Senatorowie zostali poinformowani, że w centrali powstaje Sekcja Koordynacji 

Tłumaczeń, gdzie będą tłumaczone w jednolitym stylu dokumenty UW. 

Prorektor E. Krogulec przekazała informacje na temat zespołu ds. kryzysu 

klimatycznego. Poinformowała również o planach remontowych i inwestycyjnych uczelni, 

których tegoroczna wartość wynosi 47 mln zł. Dziekan wyraził nadzieję, że WGSR skorzysta 



z tych funduszy. Prof. dr hab. M. Jędrusik dodał, że trwa remont budynku Porektorskiego, a 

pod koniec grudnia br. ma zostać oddany budynek przy ul. Dobrej 55.. 

W trakcie obrad powołano trzy rady szkół doktorskich. Członkiem Rady Szkoły 

Doktorskiej Nauk Społecznych został prof. dr hab. J. Makowski. Dziekan pogratulował 

powołania. 

Senat UW przyjął uchwałę popierającą stanowisko wyrażone przez Radę Główną 

Nauki i Szkolnictwa Wyższego w sprawie Narodowego Programu Kopernikańskiego. Dziekan 

dodał, że w ostatnich dniach Ministerstwo Edukacji i Nauki ogłosiło, że nie prowadzi prac 

związanych z tym programem.  

W trakcie posiedzenia Senatu UW odbyło się głosowanie w sprawie nagród Prezesa 

Rady Ministrów na rok 2020. Kandydatury przedstawione przez Rady Naukowe Dyscyplin, w 

tym kandydatura dr. hab. T. Witesa, zostały poparte. 

W trakcie obrad została przedstawiona informacja na temat uproszczonej procedury 

zatrudniania na stanowisku profesora uczelni.  

Senatorowie UW wyrazili pozytywne opinie w sprawie nadania dwóm osobom tytułu 

profesora zwyczajnego oraz w sprawie zatrudnienia 19 naukowców na stanowisku profesora 

uczelni. 

W trakcie obrad uchwalono Regulaminy szkół doktorskich na UW oraz podjęto uchwały 

dotyczące rekrutacji. Wyznaczono ponadto recenzenta dorobku kandydata do tytułu doktora 

honoris causa Politechniki Wrocławskiej.  

 Dr S. Dudek-Mańkowska poinformowała, że 15.04.2021 r. odbyło się zdalne spotkanie 

dotyczące komunikatów Kwestora UW. Wyjaśniła, że procedura obiegu dokumentów nie 

zostanie zmieniona z tradycyjnej na elektroniczną. Dodała, że istotne jest, aby dokumenty 

finansowe były przekazywane do Kwestury w terminie.  

Prodziekan podała do wiadomości, że procedury związane z zamówieniami 

publicznymi postępują wolno i poprosiła o cierpliwość w tym zakresie. 

Dr S. Dudek-Mańkowska zapowiedziała przekazanie w czerwcu szczegółowych 

informacji na temat finansów na rok bieżący. Prodziekan poinformowała, że na najbliższym 

posiedzeniu Komisji Senackiej ds. Budżetu i Finansów będą miały miejsce rozmowy o 

algorytmie podziału środków finansowych. Przypomniała, że obowiązuje dotychczasowa 

kategoryzacja jednostek UW. Podkreśliła, że będąc w kat. B Wydział ma stabilną sytuację 

finansową. 

Prodziekan podała do wiadomości, że w dniach 22-24.04.2021 r. odbyła się on-line 

konferencja pt. „Użytkowanie Współczesnej Przestrzeni Miejskiej”. Dodała, że pracownicy 

WGSR organizują coraz więcej wydarzeń zdalnych. Część z nich została przeniesiona z 

ubiegłego roku. 

Dr S. Dudek-Mańkowska poinformowała, że odbyło się spotkanie Zespołu 

Rektorskiego ds. Ewaluacji Jakości Działalności Naukowej. Więcej informacji na temat 

ewaluacji będzie przekazywane w ramach Akademii Dziekanów II. Zwróciła uwagę, że 

ewaluacja będzie wymagała silniejszego zaangażowania się pracowników. Zwróciła się z 

prośbą do osób zaliczanych do liczby N, aby sprawdzili w bazach ORCID i PBN, czy wszystkie 

dane są widoczne i czy są zgodne z rzeczywistością. Powiadomiła, że wydziałowe zespoły 

zajmujące się ewaluacją ustalają harmonogram prac. Obecnie są weryfikowane informacje 

dotyczące publikacji. Następnie będą wykazywane projekty, a później najbardziej znaczące 

osiągnięcia naukowe. 

Prodziekan podała do wiadomości, że odbywają się spotkania organizowane przez 

centralę UW dotyczące platformy zarządzania wiedzą. Będzie ona zawierała informacje 

związane z dydaktyką, projektami, osiągnięciami. Obecnie odbywają się konsultacje na 



poziomie dziekańskim, następnie będą miały miejsce otwarte konsultacje dla użytkowników. 

Projekt jest finansowany ze środków programu IDUB. Platforma ma powstać w ciągu kilku lat. 

Prodziekan przypomniała, że pracownicy otrzymali drogą mailową Newsletter WGSR 

„Wokół nauki” stworzony przez SWIB i SWZ. Wyjaśniła, że w ten sposób będą regularnie 

przekazywane informacje o projektach oraz o przedsięwzięciach związanych ze współpracą 

międzynarodową. Poinformowała, że zostały wprowadzone nowe zasady komunikacji na 

Wydziale. Wiadomości dotyczące nauki i spraw międzynarodowych będą wysyłane ze 

skrzynek sektorowych: Sekcji Wsparcia Inicjatyw Badawczych i Sekcji Współpracy z 

Zagranicą. Informacje wysyłane z konta globus@uw.edu.pl będą dotyczyły spraw 

pracowniczych. 

Dr S. Dudek-Mańkowska poinformowała, że wzrasta intensywność współpracy 

pracowników WGSR z otoczeniem w zakresie popularyzacji. Nasiliły się kontakty Wydziału z 

Centrum Współpracy i Dialogu, w którego działania włączyła się dr B. Kicińska. 

Prodziekan podała do wiadomości, że zmiany w administracji centralnej UW obejmą 

nie tylko biura zajmujące się dydaktyką, ale także pion dotyczący komunikacji. Dyrektor ds. 

Komunikacji i Relacji Zewnętrznych R. Grey postanowił zintegrować jednostki administracji 

odpowiedzialne za komunikację: Biuro Prasowe, Biuro Promocji i Centrum Współpracy i 

Dialogu. Ponadto na Uniwersytecie Warszawskim planowane jest uruchomienie nowej strony 

uczelni oraz Intranetu. 

Dziekan zaapelował, aby prośbę o weryfikację danych w bazie ORCID i PBN przekazać 

wszystkim pracownikom zaliczanym do liczby N. 

Dr hab. S. Kulczyk, prof. ucz. dodała, że osobą odpowiedzialną za Newsletter WGSR 

będzie dr K. Greń. Będzie ona zajmowała się także popularyzacją działalności naukowej 

pracowników Wydziału. Prodziekan zaznaczyła, że Newsletter jest otwarty dla wszystkich 

pracowników i zwróciła się z prośbą o przekazywanie informacji, które mogłyby być  

zamieszczone w Newsletterze. 

Prodziekan powiadomiła, że 4 maja jest dniem zajęć dydaktycznych. Jednocześnie, 

zgodnie z decyzją Rektora, jest to dzień wolny dla pracowników niebędących nauczycielami 

akademickimi. W związku z tym budynek WGSR będzie zamknięty. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska powiadomiła, że zostały przeanalizowane pensa 

dydaktyczne planowane na przyszły rok akademicki. Do końca kwietnia tabele zostaną 

przesłane do pracowników. Poprosiła o uzupełnienie tabel przez wpisanie godzin 

zaplanowanych na innych wydziałach UW. Przypomniała, że pracownicy w następnym roku 

akademickim nie będą mieli nadliczbowych godzin dydaktycznych. Związane jest to z mniejszą 

liczbą studentów i mniejszą liczbą grup. Dodała, że we wrześniu lub październiku może 

pojawić się konieczność kolejnej modyfikacji obsady zajęć. 

Prodziekan przekazała, że prawdopodobnie na studiach licencjackich w ramach ścieżki 

geografii fizycznej zostaną uruchomione 4 proseminaria, geografii społeczno-ekonomicznej - 

3 grupy proseminaryjne, geoinformatycznej - 2 grupy. Wyjaśniła, że przy układaniu planu na 

przyszły semestr w większym stopniu niż dotychczas miała miejsce ingerencja KJD i 

Kierownika Dziekanatu w obsadę zajęć na studiach I i II stopnia. Prawdopodobnie wyniknęło 

to z uruchomienia nowego programu na III roku studiów licencjackich. 

Prodziekan zwróciła się z prośbą o zgłaszanie propozycji terminów egzaminów w sesji 

letniej. Dodała, że do 10 maja lista terminów powinna być opublikowana na stronie WGSR. 

Przypomniała, że sesja będzie odbywała się w formie zdalnej. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska przypomniała zasady zaliczania seminariów. Zaliczenie 

proseminarium na VI semestrze studiów licencjackich oraz seminarium na IV semestrze 

studiów magisterskich może nastąpić dopiero po przyjęciu przez opiekuna pracy dyplomowej 



studenta. Jednak, jeśli student nie spełnił innych wymogów formalnych zaliczenia seminarium 

(np. nie uczestniczył w seminarium), prowadzący ma prawo nie zaliczyć seminarium w 

pierwszym terminie. Prodziekan poprosiła o przekazanie informacji dotyczącej zaliczania 

seminariów wszystkim prowadzącym. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska poinformowała, że jest układany plan zajęć na semestr 

zimowy z założeniem powrotu do nauczania stacjonarnego. Dodała, że lektoraty i kierunki 

studiów prowadzone w językach obcych będą się odbywały w formie zdalnej. Poprosiła o 

zgłaszanie preferencji dotyczących planu zastrzegając, że plan musi być na tyle elastyczny, 

aby łatwo było wprowadzić zmiany w sytuacji konieczności przejścia na nauczanie hybrydowe. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska podała do wiadomości, że są opublikowane na kontach 

prowadzących wyniki ankiet oceniających zajęcia z semestru zimowego. Ankiety nie są 

upublicznione, ponieważ zawierały pytania godnościowe. Opracowywana jest formuła, która 

umożliwi każdemu pracownikowi udostępnienie wyników ankiet dotyczących jego 

przedmiotów w systemie USOS. Decyzja o udostępnieniu będzie należała do pracownika. 

Trwają prace dotyczące formuły przyszłej ankiety, m.in. możliwości tworzenia przez jednostki 

UW własnych ankiet. Prodziekan przypomniała, że w ostatniej ankiecie pytania zostały 

ułożone przez Radę ds. Kształcenia i były takie same dla wszystkich jednostek UW.  

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska powiadomiła, że na stronie UW jest dostępna instrukcja 

w jaki sposób należy przeciwdziałać molestowaniu seksualnemu. Zawiera ona również zasady 

postępowania w takich sytuacjach.  

Prodziekan poinformowała, że w maju Rada Dydaktyczna WGSR zajmie się zmianami 

w programach studiów. Wyjaśniła, że będzie miała miejsce dyskusja dotycząca zmian w 

związku ze zmniejszającą się liczbą studentów. Jedną z koncepcji jest utworzenie większej 

liczby przedmiotów wspólnych dla wszystkich specjalności. Dodała, że propozycje modyfikacji 

programów będą konsultowane z pracownikami. 

Dr M. Korotaj-Kokoszczyńska potwierdziła, że w trakcie Dnia Otwartego możliwość 

komunikacji z kandydatami na czacie nie była optymalnym rozwiązaniem. 

Podziękowała studentom za zorganizowanie akcji „Ogarnij Gegrę” oraz za udział w 

Dniu Otwartym. 

Dziekan przypomniał, że w czerwcu na WGSR będzie miała miejsce ocena jakości 

kształcenia prowadzona przez Polską Komisję Akredytacyjną. Dodał, że informator 

Uniwersytetu Warszawskiego dotyczący przeciwdziałania molestowaniu seksualnemu na 

uczelni będzie dostępny na stronie WGSR. 

Mgr K. Rucińska zwróciła uwagę, że nie wszyscy pracownicy administracji są 

zaszczepieni. Poprosiła osoby przychodzące do budynku Wydziału, aby pamiętały o reżimie 

sanitarnym. 

 

Ad 3.  

 Przewodniczący Kapituły – prof. dr hab. A. Richling poinformował, że Kapituła Medalu 

im. Jerzego Kondrackiego na posiedzeniu zdalnym w dniu 30.03.2021 r. wyłoniła trzy 

kandydatury do Medalu w roku 2021. Kapituła zaproponowała przyznanie odznaczenia prof. 

dr. hab. Radosławowi Dobrowolskiemu (UMCS), dr hab. Urszuli Myga-Piątek, prof. UŚ (UŚ), 

dr hab. Bogdanowi Zagajewskiemu, prof. ucz. (WGSR UW). Przewodniczący Kapituły 

przedstawił sylwetki kandydatów do wyróżnienia, podkreślając ich zasługi dla rozwoju 

geografii. Dodał, że wszyscy kandydaci uzyskali pełne poparcie członków Kapituły. 



Prof. dr hab. A. Richling wyjaśnił, że w obecnej formule Medal im. Jerzego 

Kondrackiego jest przyznawany osobom, które wniosły znaczące wartości dla rozwoju 

geografii polskiej. 

Zwrócił się z prośbą o poparcie wniosku o nadania Medalu im. Jerzego Kondrackiego 

wymienionym kandydatom. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” tajnego 

głosowania w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej nadania Medalu im. Jerzego Kondrackiego. 

 W tajnym głosowaniu, w którym na 54 osoby uprawnione uczestniczyło 45 osób, Rada 

Wydziału większością głosów (tak – 39; nie – 2; wstrzymuję się – 4) wyraziła pozytywną opinię 

w sprawie nadania prof. dr. hab. Radosławowi Dobrowolskiemu Medalu im. Jerzego 

Kondrackiego.  

 W tajnym głosowaniu, w którym na 54 osoby uprawnione uczestniczyło 45 osób, Rada 

Wydziału większością głosów (tak – 41; nie – 1; wstrzymuję się – 2; głos nieważny - 1) wyraziła 

pozytywną opinię w sprawie nadania dr hab. Urszuli Myga-Piątek, prof. UŚ Medalu im. Jerzego 

Kondrackiego. 

 W tajnym głosowaniu, w którym na 54 osoby uprawnione uczestniczyło 45 osób, Rada 

Wydziału większością głosów (tak – 40; nie – 2; wstrzymuję się – 2, głos nieważny - 1) wyraziła 

pozytywną opinię w sprawie nadania dr hab. Bogdanowi Zagajewskiemu, prof. ucz. Medalu 

im. Jerzego Kondrackiego.  

 Prof. dr hab. A. Richling w imieniu Kapituły podziękował członkom Rady Wydziału za 

pomyślne głosowanie. 

 (załącznik nr 2 – Uchwała nr 11/2021) 

Ad 4.1. 

Dr hab. S. Kulczyk prof. ucz. zwróciła się do Rady Wydziału z wnioskiem o wyrażenie 

opinii w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko starszego asystenta (w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii Fizycznej na cały 

etat od 1.10.2021 r. na czas określony. 

Dziekan poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” jawnego głosowania w tej 

sprawie. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym, w którym na 54 osoby uprawnione uczestniczyło 

41 osób, Rada Wydziału większością głosów (tak – 39; nie – 0; wstrzymuję się – 2) wyraziła 

pozytywną opinię w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko starszego asystenta (w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii Fizycznej na cały 

etat od 1.10.2021 r. na czas określony. 

 (załącznik nr 3 – Uchwała nr 12/2021) 

 

Ad 4.2.  

 

Dr hab. S. Kulczyk prof. ucz. zwróciła się do Rady Wydziału z wnioskiem o podjęcie 

uchwały w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia konkursu na stanowisko starszego 

asystenta (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii 

Fizycznej na cały etat od 1.10.2021 r. na czas określony. 

Prodziekan zaproponowała następujący skład komisji:  

1. dr hab. Maciej Dąbski, prof. ucz. - przewodniczący,  

2. dr hab. Urszula Somorowska, prof. ucz.,  

3. dr hab. Elwira Żmudzka, prof. ucz,  



4. prof. dr hab. Agnieszka Mostowska (Wydział Biologii UW).  

Prodziekan poinformowała, że jedną osobę do komisji konkursowej wskaże Rada 

Dyscypliny Nauki o Ziemi i Środowisku.  

Prof. dr hab. M. Jędrusik zarządził tajne głosowanie nad zgłoszonym wnioskiem. 

W tajnym głosowaniu, w którym na 54 osoby uprawnione uczestniczyły 43 osoby, Rada 

Wydziału wyraziła pozytywną opinię w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko starszego asystenta (w grupie pracowników badawczo-

dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii Fizycznej na cały etat od 1.10.2021 r. na czas 

określony w następującym składzie:  

tak  nie  wstrzymuję się         głos nieważny 

1. dr hab. Maciej Dąbski, prof. ucz.  42  0   1   0 

2. dr hab. Urszula Somorowska, prof. ucz. 39  1  1   2 

3. dr hab. Elwira Żmudzka, prof. ucz. 40  0   3   0 

4. prof. dr hab. Agnieszka Mostowska  39   0  3   1 

 (załącznik nr 4 – Uchwała nr 13/2021) 

Ad 4.3.  

 

Dr hab. S. Kulczyk prof. ucz. zwróciła się do Rady Wydziału z wnioskiem o wyrażenie 

opinii w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko asystenta (w grupie pracowników 

dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geomatyki i Systemów Informacyjnych na cały etat od 

1.10.2021 r. na czas nieokreślony. 

Dziekan poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” jawnego głosowania w tej 

sprawie. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym, w którym na 54 osoby uprawnione uczestniczyły 

42 osoby, Rada Wydziału większością głosów (tak – 41; nie – 0; wstrzymuję się – 1) wyraziła 

pozytywną opinię w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko asystenta (w grupie 

pracowników dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geomatyki i Systemów Informacyjnych 

na cały etat od 1.10.2021 r. na czas nieokreślony. 

(załącznik nr 5 – Uchwała nr 14/2021) 

Ad 4.4. 

Dr hab. S. Kulczyk prof. ucz. zwróciła się do Rady Wydziału z wnioskiem o podjęcie 

uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej na stanowisko asystenta (w grupie 

pracowników dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geomatyki i Systemów Informacyjnych 

na cały etat od 1.10.2021 r. na czas nieokreślony. 

Prodziekan zaproponowała następujący skład komisji:  

1. prof. dr hab. Jerzy Makowski - przewodniczący,  

2. dr hab. Urszula Somorowska, prof. ucz.,  

3. dr hab. Bogdan Zagajewski, prof. ucz., 

3. dr Izabela Gołębiowska,  

4. dr hab. Jakub Zajączkowski (WNPiSM UW).  

Prodziekan poinformowała, że ponieważ konkurs dotyczy stanowiska dydaktycznego, 

wyznaczenie członka komisji przez Radę Naukową Dyscypliny nie jest konieczne. 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zarządził tajne głosowanie nad zgłoszonym wnioskiem. 

W tajnym głosowaniu, w którym na 54 osoby uprawnione uczestniczyły 44 osoby, Rada 

Wydziału wyraziła pozytywną opinię w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko asystenta (w grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) na 



WGSR w Katedrze Geomatyki i Systemów Informacyjnych na cały etat od 1.10.2021 r. na czas 

nieokreślony w następującym składzie:  

tak  nie  wstrzymuję się          

1. prof. dr hab. Jerzy Makowski  39  2   3    

2. dr hab. Urszula Somorowska, prof. ucz. 40  2  2    

3. dr Bogdan Zagajewski, prof. ucz.  40  0   4    

4. dr Izabela Gołębiowska   42  0  2 

5. dr hab. Jakub Zajączkowski   40   1  3    

 (załącznik nr 6 – Uchwała nr 15/2021) 

Ad 4.5. 

Dr hab. S. Kulczyk, prof. ucz. zwróciła się do Rady Wydziału z wnioskiem o wyrażenie 

opinii dotyczącej zatrudnienia dr. Krzysztofa Górnego na stanowisku starszego asystenta (w 

grupie pracowników badawczo-dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii Regionalnej i 

Politycznej na cały etat od 1.10.2021 r. na czas nieokreślony.  

Prof. dr hab. M. Jędrusik poprosił o uruchomienie w systemie „Ankieter” tajnego 

głosowania w tej sprawie. 

W tajnym głosowaniu, w którym na 54 osoby uprawnione uczestniczyły 44 osoby, Rada 

Wydziału większością głosów (tak – 36; nie – 2; wstrzymuję się – 6) wyraziła pozytywną opinię 

w sprawie zatrudnienia dr. Krzysztofa Górnego na stanowisku starszego asystenta (w grupie 

pracowników badawczo-dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii Regionalnej i 

Politycznej na cały etat od 1.10.2021 r. na czas nieokreślony. 

(załącznik nr 7 – Uchwała nr 16/2021) 

 

Ad 6.5. 
  
Dr hab. S. Kulczyk, prof. ucz. zwróciła się do Rady Wydziału z wnioskiem w sprawie 

wyrażenia opinii dotyczącej przedłużenia zatrudnienia prof. dr. hab. Jana Matuszkiewicza 

na stanowisku profesora (w grupie pracowników dydaktycznych) na WGSR w Katedrze 

Geografii Fizycznej w wymiarze 0,25 etatu na czas określony od 1.09.2021 r. do 30.09.2023 

r. 

Dziekan zarządził tajne głosowanie dotyczące wyrażenia opinii w sprawie przedłużenia 

zatrudnienia prof. dr. hab. Jana Matuszkiewicza oraz poprosił o uruchomienie w systemie 

„Ankieter” tajnego głosowania w tej sprawie. 

W głosowaniu tajnym, w którym na 54 osoby uprawnione uczestniczyły 42 osoby, Rada 

Wydziału większością głosów (tak – 36; nie – 4; wstrzymuję się – 2) wyraziła pozytywną opinię 

w sprawie przedłużenia zatrudnienia prof. dr. hab. Jana Matuszkiewicza na stanowisku 

profesora (w grupie pracowników dydaktycznych) na WGSR w Katedrze Geografii Fizycznej 

w wymiarze 0,25 etatu na czas określony od 1.09.2021 r. do 30.09.2023 r.  

 (załącznik nr 8 – Uchwała nr 17/2021) 

 

Ad 5. 

 
 Prof. dr hab. M. Jędrusik zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu posiedzenia Rady 

Wydziału w dniu 23.03.2021 r. Poinformował, że dotychczas nie wpłynęły uwagi do protokołu. 

W związku z brakiem uwag od uczestników posiedzenia, Dziekan poprosił o uruchomienie w 

systemie „Ankieter” jawnego głosowania w sprawie zgłoszonego wniosku.  



 W zarządzonym przez Dziekana głosowaniu, w którym na 54 osoby uprawnione 

uczestniczyły 42 osoby, Rada Wydziału jednogłośnie (tak – 42; nie – 0; wstrzymuję się – 0) 

przyjęła protokół. 

 

Ad 6. 

 Dr hab. W. Dziemianowicz, prof. ucz. poinformował, że odbyła się kolejna konferencja 

z cyklu „Użytkowanie Współczesnej Przestrzeni Miejskiej” zorganizowana przez Katedrę 

Geografii Miast i Planowania Przestrzennego WGSR we współpracy z Muzeum Warszawy. 

Dodał, że w 24 sesjach konferencji uczestniczyło 100 osób. Podziękował Przewodniczącej 

Komitetu Naukowego oraz dr hab. M. Madurowiczowi za organizację wydarzenia. Dodał, że 

konferencja została znakomicie przyjęta. Wyraził nadzieję, że dr hab. M. Madurowicz będzie 

w przyszłości kontynuował cykl konferencji o tematyce miejskiej, być może w formule 

międzynarodowej. 

Prof. dr hab. A. Richling nawiązał do informacji dotyczącej Programu Kopernikańskiego 

informując, że Towarzystwo Naukowe Warszawskie zareagowało listem wyrażającym 

sprzeciw wobec propozycji jego powstania. List został podpisany przez zarząd Towarzystwa 

Naukowego Warszawskiego i wysłany do Ministra edukacji i nauki oraz do wszystkich 

członków Towarzystwa. Wielu z nich odpowiedziało, że solidaryzuje się z takim postawieniem 

sprawy. 

Prof. dr hab. M. Czerny przypomniała, że dr. hab. M. Madurowicz stworzył na Wydziale 

interdyscyplinarne forum dyskusji o mieście. Konferencje z cyklu „Użytkowanie Współczesnej 

Przestrzeni Miejskiej” istnieją w świadomości wielu środowisk akademickich i są wydarzeniem 

kojarzonym z WGSR. Wyraziła nadzieję, że inicjatywa ta będzie kontynuowana. 

Dziekan podziękował za zorganizowanie konferencji. 

Prof. dr hab. A. Kowalczyk poinformował, że odbył się VI Kongres Afrykanistów 

Polskich, w którym znaczący był udział pracowników WGSR. Na 100 prelegentów wystąpiło 6. 

przedstawicieli Wydziału: dr hab. M. Durydiwka, prof. ucz., dr hab. S. Kulczyk, prof. ucz., dr K. 

Górny, mgr A. Górna, prof. dr hab. A. Kowalczyk oraz doktorantka mgr M. Klein. 

 

Prof. dr hab. M. Jędrusik zamknął posiedzenie Rady Wydziału. 

 

 

SEKRETARZ      DZIEKAN 

 

 

(mgr Joanna Miętkiewska-Brynda)   (prof. dr hab. Maciej Jędrusik) 

 

 


